
1 
 

 

PROTOKÓŁ NR 78/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

OR.Oz.0022.3.2020 

 

 

PROTOKÓŁ NR  78/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 24 stycznia 2020 r. 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt aneksu do porozumienia zawartego z Marszałkiem Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów 

dziennych liceów i techników. 

5.2. Pismo Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zwiększenia stawek wynagrodzeń dla członka 

Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności – zajęcie stanowiska. 

5.3. a) Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru w sprawie budowy windy 

dla obsługi budynku przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim. 

b) Projekt umowy z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski w sprawie realizacji zadania 

„Montaż podnośnika platformowego w szybie samonośnym przy ścianie zewnętrznej 

budynku Urzędu Miejskiego oraz Starostwa Powiatowego, na działce nr 11/12 karta mapy 

26, położonej przy ul. Słowackiego, w obrębie ewidencyjnym miasto Aleksandrów 

Kujawski”. 

5.4. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Stowarzyszeniem Zaborskie Towarzystwo 

Naukowe z siedzibą w Brusach o realizację zadania publicznego pod tytułem: 

„Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2020 

roku”. 

5.5. Zawiadomienie Burmistrza Miasta Ciechocinka o podjęciu przez Radę Miejską 

Ciechocinka uchwały nr LIII/319/2018 z dnia 15 października 2018 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru znajdującego się pomiędzy ul. Wołuszewską a ul. Tężniową. 

5.6. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu. 

5.7. Wnioski dyrektorów szkół dotyczące wyrażenia zgody na przystąpienie  

do Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej – zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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PROTOKÓŁ NR 78/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Ad 1. 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego. Witam Wicestarostę Aleksandrowskiego pana Adama Potaczek,  

Skarbnika Powiatu panią Dorotę Sobierajską, Sekretarza Powiatu panią Krystynę Pieniążek – 

Bołotowicz. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 8:30. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Zwierzchowska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje 

członków Zarządu Powiatu. W posiedzeniu nie uczestniczy Członkini Zarządu Powiatu  

pani Małgorzata Wdowczyk. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować 

uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 77/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 16 stycznia 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 77/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 16 stycznia 2020 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. Czy są wnioski o jego zmianę. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt aneksu do porozumienia zawartego z Marszałkiem Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie przyznania stypendiów 

dla uczniów dziennych liceów i techników. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt aneksu do porozumienia 

zawartego z Marszałkiem Województwa Kujawsko – Pomorskiego dnia 26 listopada 2019 r. 

w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 
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PROTOKÓŁ NR 78/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Aneks do porozumienia zawartego z Marszałkiem Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów  

i techników określa wysokość i tryb przekazania środków za okres od stycznia do czerwca 

2020 r.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do porozumienia zawartego  

z Marszałkiem Województwa Kujawsko – Pomorskiego dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie 

przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do porozumienia zawartego z Marszałkiem 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie przyznania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 21 stycznia  

2020 r. znak: PS.4363.1.2020 wraz z projektem aneksu do porozumienia zawartego  

z Marszałkiem Województwa Kujawsko – Pomorskiego dnia 26 listopada 2019 r. w sprawie 

przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zwiększenia stawek 

wynagrodzeń dla członka Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności 

– zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Przewodniczącej 

Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie zwiększenia stawek wynagrodzeń dla członka Powiatowego Zespołu ds. Orzekania 

o Niepełnosprawności. 

 

Pan Adam Potaczek – proponuję rozpatrzyć temat na kolejnym posiedzeniu i zaprosić na nie 

Przewodniczącą Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Aleksandrowie 

Kujawskim celem jego przedstawienia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – stawki wynagrodzeń za wydanie pojedynczego orzeczenia  

w wysokości 40 zł brutto dla lekarzy i 20 zł brutto dla pozostałych orzeczników obowiązują 

od stycznia 2019 r., a od października 2019 r. wzrosła stawka do 30 zł dla pozostałych 

orzeczników. 
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PROTOKÓŁ NR 78/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Pani Dorota Sobierajska – Przewodnicząca Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności informuje, że od 1 lipca 2020 r. prowadzenie dokumentacji 

orzeczniczej odbywać się będzie w sposób elektroniczny i nałoży nowe obowiązki  

na orzeczników. Stąd wniosek o zwiększenie stawek wynagrodzeń dla lekarzy. Może zatem 

rozważyć zwiększenie stawek wynagrodzeń dopiero od lipca. Skutki finansowe 

proponowanej podwyżki wyniosłyby ok. 6.820 zł przy takiej skali orzeczeń jakie były. 

Przewodnicząca Zespołu informowała mnie, że planowane jest zwiększenie środków  

z rezerwy na ten cel.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – popieram wniosek pana Wicestarosty. Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

Pismo Przewodniczącej Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 21 stycznia 2020 r. znak: ZO.8321.6.3.2020 w sprawie 

zwiększenia stawek wynagrodzeń dla członka Powiatowego Zespołu ds. Orzekania  

o Niepełnosprawności, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. a) Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru w sprawie budowy 

windy dla obsługi budynku przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim. 

b) Projekt umowy z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski w sprawie realizacji 

zadania „Montaż podnośnika platformowego w szybie samonośnym przy ścianie 

zewnętrznej budynku Urzędu Miejskiego oraz Starostwa Powiatowego, na działce  

nr 11/12 karta mapy 26, położonej przy ul. Słowackiego, w obrębie ewidencyjnym 

miasto Aleksandrów Kujawski”. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.3. a) Pismo Naczelnika Wydziału 

Organizacji, Kadr i Nadzoru w sprawie budowy windy dla obsługi budynku przy  

ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim. b) Projekt umowy z Gminą Miejską 

Aleksandrów Kujawski w sprawie realizacji zadania „Montaż podnośnika platformowego  

w szybie samonośnym przy ścianie zewnętrznej budynku Urzędu Miejskiego oraz Starostwa 

Powiatowego, na działce nr 11/12 karta mapy 26, położonej przy ul. Słowackiego, w obrębie 

ewidencyjnym miasto Aleksandrów Kujawski”. 

Proponuję przystąpić do wspólnej z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski realizacji zadania 

pn. „Montaż podnośnika platformowego w szybie samonośnym przy ścianie zewnętrznej 

budynku Urzędu Miejskiego oraz Starostwa Powiatowego, na działce nr 11/12 karta mapy 26, 

położonej przy ul. Słowackiego, w obrębie ewidencyjnym miasto Aleksandrów Kujawski”,  

w którym Gmina Miejska Aleksandrów Kujawski będzie pełnić funkcję inwestora. Gmina 

Miejska Aleksandrów Kujawski wystąpi z wnioskiem do Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych o dofinansowanie zadania w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” w 2020 r. Koszty wykonania dokumentacji 

technicznej tj. projektu budowlanego, kosztorysu inwestorskiego wraz z przedmiarem robót 

oraz specyfikacji technicznej wykonania i odbioru robót oraz  koszty Inspektora Nadzoru 
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PROTOKÓŁ NR 78/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Budowlanego proponuję wprowadzić do planu finansowo – gospodarczego zarządu 

nieruchomością wspólną na 2020 rok oraz pokryć je z funduszu remontowego. Wstępnie 

koszt dokumentacji wyniesie ok. 19.000 zł brutto. Natomiast, koszty realizacji inwestycji, po 

odliczeniu pozyskanego dofinansowania ze źródeł zewnętrznych proponuję, żeby poniesione 

były przez strony w wysokości 50%, a w przypadku powiatu nie więcej niż 70.000 zł 

zabezpieczonych w budżecie powiatu. Koszt i realizacja inwestycji został określony na 

podstawie Koncepcji techniczno – kosztorysowej i wynosi 173.035,96 zł brutto. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pani Dorota Sobierajska – w piśmie Urzędu Miejskiego podana jest nazwa zadania 

„Budowa windy dla obsługi budynku przy ulicy Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim”, w przedłożonym projekcie umowy: „Montaż podnośnika platformowego  

w szybie samonośnym przy ścianie zewnętrznej budynku Urzędu Miejskiego oraz Starostwa 

Powiatowego przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim”. Natomiast do budżetu 

powiatu podano mi nazwę zadania: „Montaż podnośnika platformowego w szybie 

samonośnym przy ścianie zewnętrznej budynku Urzędu Miejskiego oraz Starostwa 

Powiatowego, na działce nr 11/12 karta mapy 26, położonej przy ul. Słowackiego, w obrębie 

ewidencyjnym miasto Aleksandrów Kujawski”. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proszę, żeby pani Sekretarz to wyjaśniła. 

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – nazwa tego zadania jest przepisana z decyzji, którą 

Urząd Miejski przedłożył i brzmi: „Montaż podnośnika platformowego w szybie 

samonośnym przy ścianie zewnętrznej budynku Urzędu Miejskiego oraz Starostwa 

Powiatowego przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Pani Dorota Sobierajska – do budżetu podano mi inną nazwę. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – tak, na ostatniej sesji Rada Powiatu dokonała zmian  

w budżecie m.in. dot. zmiany nazwy przedmiotowego zadania inwestycyjnego. 

 

Pani Dorota Sobierajska – Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu podał mi taką nazwę. Nie 

ma problemu, jeżeli nazwa jest inna to na najbliższej sesji Rady Powiatu Zarząd Powiatu 

wniesie o jej zmianę. 

 

 

Na Zarząd Powiatu poproszona została pani Ewelina Brożek z Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – chodzi nam o nazwę zadania „Montaż podnośnika 

platformowego w szybie samonośnym przy ścianie zewnętrznej budynku Urzędu Miejskiego 

oraz Starostwa Powiatowego, na działce nr 11/12 karta mapy 26, położonej przy  

ul. Słowackiego, w obrębie ewidencyjnym miasto Aleksandrów Kujawski”, skąd pani wzięła 

taką nazwę? 
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PROTOKÓŁ NR 78/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Pani Ewelina Brożek – nazwa wynika z decyzji Burmistrza Aleksandrowa Kujawskiego  

o warunkach zabudowy.  

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – mam przed sobą tę decyzję. W umowie wpisaliśmy 

pierwszą część nazwy tego zadania, bez podania numeru działki i mapy.  Jeżeli państwo sobie 

życzą dopisania numeru działki i mapy to to zrobię.  

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć nazwę zadania taką jak wpisana została do 

budżetu powiatu, która wynika z decyzji Burmistrza tj. „Montaż podnośnika platformowego 

w szybie samonośnym przy ścianie zewnętrznej budynku Urzędu Miejskiego oraz Starostwa 

Powiatowego, na działce nr 11/12 karta mapy 26, położonej przy ul. Słowackiego, w obrębie 

ewidencyjnym miasto Aleksandrów Kujawski”. 

Kto jest za rozstrzygnięciem jakie państwu przedstawiłam dot. przedmiotowej inwestycji? 

Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił przystąpić do wspólnej z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski 

realizacji zadania pn. „Montaż podnośnika platformowego w szybie samonośnym przy ścianie 

zewnętrznej budynku Urzędu Miejskiego oraz Starostwa Powiatowego, na działce nr 11/12 

karta mapy 26, położonej przy ul. Słowackiego, w obrębie ewidencyjnym miasto Aleksandrów 

Kujawski”, w którym Gmina Miejska Aleksandrów Kujawski będzie pełnić funkcję inwestora. 

Zarząd Powiatu, postanowił, że: 

1) Gmina Miejska Aleksandrów Kujawski wystąpi z wnioskiem do Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych o dofinansowanie zadania w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” w 2020 r., 

2) koszty wykonania dokumentacji technicznej tj. projektu budowlanego, kosztorysu 

inwestorskiego wraz z przedmiarem robót oraz specyfikacji technicznej wykonania  

i odbioru robót oraz  koszty Inspektora Nadzoru Budowlanego wprowadzić do planu 

finansowo – gospodarczego zarządu nieruchomością wspólną na 2020 rok oraz pokryć je z 

funduszu remontowego, 

3) koszty realizacji inwestycji, po odliczeniu pozyskanego dofinansowania ze źródeł 

zewnętrznych poniesione będą przez strony w wysokości 50%, a w przypadku powiatu nie 

więcej niż 70.000 zł zabezpieczonych w budżecie powiatu.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję zawrzeć umowę z Gminą Miejską Aleksandrów 

Kujawski w sprawie realizacji zadania „Montaż podnośnika platformowego w szybie 

samonośnym przy ścianie zewnętrznej budynku Urzędu Miejskiego oraz Starostwa 

Powiatowego, na działce nr 11/12 karta mapy 26, położonej przy ul. Słowackiego, w obrębie 

ewidencyjnym miasto Aleksandrów Kujawski”. 
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PROTOKÓŁ NR 78/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski  

w sprawie realizacji zadania „Montaż podnośnika platformowego w szybie samonośnym przy 

ścianie zewnętrznej budynku Urzędu Miejskiego oraz Starostwa Powiatowego,  

na działce nr 11/12 karta mapy 26, położonej przy ul. Słowackiego, w obrębie ewidencyjnym 

miasto Aleksandrów Kujawski”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 10 stycznia 2020 r.  

w sprawie budowy windy dla obsługi budynku przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim, stanowi załącznik do protokołu. 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 22 stycznia 2020 r. znak: SK.0022.2.2020 wraz z projektem 

umowy z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski w sprawie realizacji zadania „Montaż 

podnośnika platformowego w szybie samonośnym przy ścianie zewnętrznej budynku Urzędu 

Miejskiego oraz Starostwa Powiatowego, na działce nr 11/12 karta mapy 26, położonej przy 

ul. Słowackiego, w obrębie ewidencyjnym miasto Aleksandrów Kujawski”, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Stowarzyszeniem Zaborskie Towarzystwo 

Naukowe z siedzibą w Brusach o realizację zadania publicznego pod tytułem: 

„Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2020 

roku”. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt aneksu do umowy 

zawartej ze Stowarzyszeniem Zaborskie Towarzystwo Naukowe z siedzibą w Brusach  

o realizację zadania publicznego pod tytułem: „Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej, nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego w 2020 roku”. 

Proszę panią Sekretarz Powiatu o przedstawienie tematu. 

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – Zaborskie Towarzystwo Naukowe z siedzibą  

w Brusach zwróciło się o zawarcie aneksu do umowy o realizację zadania publicznego pod 

tytułem: „Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2020 roku” 

w zakresie zmiany osoby do kontaktów roboczych i godzin pracy punktu w poniedziałek  

w godzinach 11.00 – 15.00 i w środę 12.00 – 16.00. Przedłożony projekt aneksu został 

zaopiniowany przez Radcę prawnego. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy można na tym etapie zmieniać godziny określone  

w harmonogramie? Czy w ofercie podane były godziny? 
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Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – tak, były. Wystarczy teraz zawrzeć aneks  

do umowy. 

 

Pani Dorota Sobierajska – nie daje mi spokoju konstrukcja tego aneksu. Według mnie 

powinny być wymienione osoby reprezentujące strony. Nie powinno być napisane między 

Zarządem Powiatu Aleksandrowskiego, przy kontrasygnacie Skarbnika Powiatu, a 

Stowarzyszeniem Zaborskie Towarzystwo Naukowe z siedzibą w Brusach. Na dzisiejszym 

posiedzeniu mieliśmy aneks do porozumienia zawarty z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim, reprezentowanym przez Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

Piotra Całbeckiego itd.  

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – nie musi być tak. Uzgodniłam to z panią Radcą 

prawnym. 

 

Pani Dorota Sobierajska – mówię to co mnie niepokoi.  

 

Pan Adam Potaczek – odwołujemy się do tej umowy w której te dane są zawarte. 

 

Pani Dorota Sobierajska – dla mnie powinno być wpisane kto reprezentuje strony. Skąd 

wiemy, że nie zmieniły się np. władze tego stowarzyszenia? 

 

Pani Krystyna Pieniążek – Bołotowicz – projekt uzgodniłam z Radcą prawnym. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – być może nie jest to uchybienie prawne, trzeba to wyjaśnić  

z Radcą. Czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy 

zawartej ze Stowarzyszeniem Zaborskie Towarzystwo Naukowe z siedzibą w Brusach  

o realizację zadania publicznego pod tytułem: „Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej, nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego w 2020 roku”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej ze Stowarzyszeniem Zaborskie 

Towarzystwo Naukowe z siedzibą w Brusach o realizację zadania publicznego pod tytułem: 

„Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2020 roku”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 22 stycznia 2020 r. znak: SK.0022.1.2020 wraz z projektem 

aneksu do umowy zawartej ze Stowarzyszeniem Zaborskie Towarzystwo Naukowe z siedzibą 

w Brusach o realizację zadania publicznego pod tytułem: „Prowadzenie punktu nieodpłatnej 



9 
 

 

PROTOKÓŁ NR 78/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

pomocy prawnej, nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej  

na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2020 roku”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Zawiadomienie Burmistrza Miasta Ciechocinka o podjęciu przez Radę Miejską 

Ciechocinka uchwały nr LIII/319/2018 z dnia 15 października 2018 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru znajdującego się pomiędzy ul. Wołuszewską  

a ul. Tężniową. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.5. Zawiadomienie Burmistrza 

Miasta Ciechocinka o podjęciu przez Radę Miejską Ciechocinka uchwały nr LIII/319/2018  

z dnia 15 października 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru znajdującego się pomiędzy  

ul. Wołuszewską a ul. Tężniową. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości zawiadomienie 

Burmistrza Miasta Ciechocinka o podjęciu przez Radę Miejską Ciechocinka uchwały  

nr LIII/319/2018 z dnia 15 października 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru znajdującego się 

pomiędzy ul. Wołuszewską a ul. Tężniową. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości zawiadomienie Burmistrza Miasta Ciechocinka  

o podjęciu przez Radę Miejską Ciechocinka uchwały nr LIII/319/2018 z dnia  

15 października 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru znajdującego się pomiędzy ul. Wołuszewską  

a ul. Tężniową. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 23 stycznia 2020 r. znak: 

AB.6749.2.2020 wraz z zawiadomieniem Burmistrza Miasta Ciechocinka o podjęciu przez 

Radę Miejską Ciechocinka uchwały nr LIII/319/2018 z dnia 15 października 2018 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru znajdującego się pomiędzy ul. Wołuszewską a ul. Tężniową, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Wnioski, opinie komisji Rady Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.6. Wnioski, opinie komisji Rady 

Powiatu. 
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Komisja Rewizyjnej Rady Powiatu na posiedzeniu w dniu 21 stycznia 2020 r. dokonała 

kontroli Zarządu Powiatu za okres między IX a X sesją Rady Powiatu i nie wniosła uwag. 

Ponadto, Komisja opracowała sprawozdanie z prac komisji za 2019 rok. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się ze stanowiskiem Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia 21 stycznia 2020 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia  

21 stycznia 2020 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – Komisja Finansowo – Budżetowa Rady Powiatu  

na posiedzeniu w dniu 23 stycznia 2020 r. pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał 

wniesione przez Zarząd Powiatu pod obrady X sesji Rady Powiatu, należące do właściwości 

komisji. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo 

– Budżetowej Rady Powiatu z dnia 23 stycznia 2020 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu  

z dnia 23 stycznia 2020 r.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – Komisja Polityki Społecznej Rady Powiatu na posiedzeniu  

w dniu 23 stycznia 2020 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd 

Powiatu pod obrady X sesji Rady Powiatu, należący do właściwości komisji. 

Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Polityki 

Społecznej Rady Powiatu z dnia 23 stycznia 2020 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opinią Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia  

23 stycznia 2020 r.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 



11 
 

 

PROTOKÓŁ NR 78/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia 21 stycznia 2020 r., stanowi załącznik 

do protokołu. 

Opinie Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu z dnia 23 stycznia 2020 r.,  stanowią 

załącznik do protokołu. 

Opinia Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia 23 stycznia 2020 r., stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Wnioski dyrektorów szkół dotyczące wyrażenia zgody na przystąpienie  

do Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.7. Wnioski dyrektorów szkół 

dotyczące wyrażenia zgody na przystąpienie do Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej. 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu przedkłada wnioski dyrektorów 

szkół dotyczące wyrażenia zgody na przystąpienie do Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej. Jest 

to program publicznej sieci telekomunikacyjnej dającej szkołom dostęp do szybkiego, 

bezpłatnego i bezpiecznego internetu. Termin zgłaszania szkół do programu upływa  

31 stycznia 2020 r. Dostawa internetu ma być bezpłatna przez okres 8 lat.  

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pani Dorota Sobierajska – proponuję, żeby Wydział Polityki Społecznej przedłożył 

Zarządowi Powiatu projekt umowy. 

 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszona została pani Paulina Smykowska Naczelnik 

Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu. 

 

 

Pani Paulina Smykowska – przedłożyła projekt umowy o świadczenie publicznie 

dostępnych usług telekomunikacyjnych w Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – co umowa stanowi na temat kosztów? 

 

Pani Paulina Smykowska – internet jest bezpłatny przez 8 lat. Zgodnie z ustawą  

o Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej w razie niezgłoszenia szkoły do OSE, organ prowadzący 

zapewnia tej szkole szerokopasmowy dostęp do Internetu o symetrycznej przepustowości  

co najmniej 100 Mb/s najpóźniej od dnia 1 stycznia 2021 r. Realizacja tego zobowiązania  

w całości obciąży budżet organu prowadzącego szkołę. W każdej szkole musi być 

szerokopasmowy internet. Jest to ostatni dzwonek, żeby przystąpić do OSE, termin składania 

wniosków upływa 31 stycznia 2020r.  

 

Pan Adam Potaczek – bezwzględnie jesteśmy za tym, żeby szkoły przystąpiły do tego 

programu. Chodzi nam jednak co będzie później, po 8 latach, kiedy mamy zagwarantowany 

bezpłatny dostęp.  
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Pani Paulina Smykowska – abonament płacimy za internet. Teraz ten internet będzie 

bezpłatny, chyba, że szkoła będzie chciała mieć większą przepustowość to trzeba będzie za to 

zapłacić. 100 Mb/s jest wystarczające. Umowę podpisuje dyrektor szkoły, po wyrażeniu 

zgody przez Zarząd Powiatu. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy są określone koszty jakie będą po 8 latach? 

 

Pani Paulina Smykowska – nie ma podanych. Najważniejsze jest to, że nie musimy płacić za 

cały system. 

 

Pani Dorota Sobierajska – czy możemy w każdym czasie wystąpić z tego programu, czy są 

podane warunki rozwiązania umowy? 

 

Pani Paulina Smykowska – umowa zawarta będzie na czas nieokreślony. Każda ze stron 

może wypowiedzieć umowę z zachowaniem trzymiesięcznego okresu wypowiedzenia ze 

skutkiem na koniec miesiąca kalendarzowego. Umowa może być wypowiedziana przez 

abonenta ze skutkiem natychmiastowym w przypadku gdy NASK rażąco naruszy 

postanowienia umowy i regulaminu. Umowa wygasa też w przypadku zaprzestania 

działalności telekomunikacyjnej przez NASK. Wygasa w przypadku likwidacji szkoły lub 

braku ruchu na łączu transmisji danych w okresie jednego roku od daty uruchomienia usługi.   

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję wyrazić zgodę na przystąpienie szkół wchodzących 

w skład Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim do Ogólnopolskiej Sieci 

Edukacyjnej i złożenie wniosku o świadczenie usług OSE oraz zawarcie umowy  

o świadczenie usług telekomunikacyjnych tj. dostępu do szerokopasmowego internetu  

o przepustowości 100 Mb/s realizowanego za pomocą światłowodu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na przystąpienie szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Nr 

1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim do Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej i złożenie wniosku o 

świadczenie usług OSE oraz zawarcie umowy o świadczenie usług telekomunikacyjnych tj. 

dostępu do szerokopasmowego internetu o przepustowości 100 Mb/s realizowanego za 

pomocą światłowodu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję wyrazić zgodę na przystąpienie szkół wchodzących 

w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim do Ogólnopolskiej Sieci 

Edukacyjnej i złożenie wniosku o świadczenie usług OSE oraz zawarcie umowy  

o świadczenie usług telekomunikacyjnych tj. dostępu do szerokopasmowego internetu  

o przepustowości 100 Mb/s realizowanego za pomocą światłowodu. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na przystąpienie szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół  

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim do Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej i złożenie wniosku  

o świadczenie usług OSE oraz zawarcie umowy o świadczenie usług telekomunikacyjnych tj. 

dostępu do szerokopasmowego internetu o przepustowości 100 Mb/s realizowanego  

za pomocą światłowodu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję wyrazić zgodę na przystąpienie Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim do Ogólnopolskiej Sieci 

Edukacyjnej i złożenie wniosku o świadczenie usług OSE oraz zawarcie umowy  

o świadczenie usług telekomunikacyjnych tj. dostępu do szerokopasmowego internetu  

o przepustowości 100 Mb/s realizowanego za pomocą światłowodu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na przystąpienie Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim do Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej i złożenie wniosku  

o świadczenie usług OSE oraz zawarcie umowy o świadczenie usług telekomunikacyjnych tj. 

dostępu do szerokopasmowego internetu o przepustowości 100 Mb/s realizowanego  

za pomocą światłowodu. 

 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję wyrazić zgodę na przystąpienie Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku do Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej i złożenie wniosku 

o świadczenie usług OSE oraz zawarcie umowy o świadczenie usług telekomunikacyjnych tj. 

dostępu do szerokopasmowego internetu o przepustowości 100 Mb/s realizowanego za 

pomocą światłowodu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na przystąpienie Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku  

do Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej i złożenie wniosku o świadczenie usług OSE oraz 

zawarcie umowy o świadczenie usług telekomunikacyjnych tj. dostępu do szerokopasmowego 

internetu o przepustowości 100 Mb/s realizowanego za pomocą światłowodu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 23 stycznia  

2020 r. znak: PS.0402.1.2020 wraz z nioskami dyrektorów szkół dotyczące wyrażenia zgody 

na przystąpienie do Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 9:05. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 

 

 


